
Bestyrelsesmøde	mandag	den	13.	februar	2017	 KBH	NV	

Til	stede:	Rikke,	Helena,	Tobias,	Sebastian	og	Michal	Ref.	

Administrator	–	Jens	Duus	deltog	i	første	del	af	bestyrelsesmødet.	

	

Bestyrelsesmøde	startede	med	Jens	Duus,	med	gennemgang	af	udestående	punkter	samt	punkter	til	GF.	

- Gennemgang	af	krav	fra	Bageriet	vedr.	vedligehold.	

- Gennemgang	af	regnskabet	fra	revisionsfirmaet	til	GF	
- Bemærkning	i	valuar	rapporten	om	skattefrihed	–	om	orientering	på	GF.	
- Udlejning	af	lejligheder	i	mere	end	2	år,	for	oprindelige	andelshavere	–	Ved	udlejning	i	mere	end	2	

år,	opnår	lejer	rettigheder.	Dette	vil	være	et	forhold	imellem	udlejer	og	lejer,	og	påvirker	ikke	
foreningen.	

- Gennemgang	af	regler	for	opsætning	af	overvågningskamera	

- Dato	for	GF	planlægges	afholdt	den	23/3	kl.	19.00	på	Bjerget.	

	

Ordinært	bestyrelsesmøde:	

Reklamen	vedr.	200/200	mbit	fra	fiberbyen,	som	er	hængt	op	i	vores	ejendom	er	væsentlige	ringere	end	
det	vi	har,	og	dyrere…		

Bestyrelsen	har	modtaget	en	henvendelse	vedr.	defekt	tætningsliste	på	altandør.	JK	service	sættes	til	at	se	

på	det.	

Der	er	startet	en	omgang	med	opfølgnings	opgaver	vedr.	VVS	projektet.	Møde	dato	for	opfølgning	er	aftalt.	

Der	har	været	en	henvendelse	vedr.	om	åbne	vinduer	i	opgangene.	Det	er	legat	at	udluft	i	opgangene,	men	
der	skal	være	respekt	om	udluftningen,	således	at	det	ikke	bliver	hundekoldt.	Det	er	ikke	ok	at	åbne	om	
morgenen,	når	man	går	på	arbejdet,	og	lukke,	når	man	kommer	hjem.	

På	bestyrelsesmødet	blev	emner	til	GF	gennemgået.	Der	er	behov	for	3	nye	bestyrelsesmedlemmer	på	GF.	

	

Dato	for	næste	bestyrelsesmøde	6/3	2017,	kl.	18.00	

		

		


